
Vestjysk Sports og terræn Rideklub 

Referat sf bestyrelsesmøde ( Konstituerende) d.25.Marts 2025 Fysisk møde i Holstebro 

Deltagere: Ruth Palludan, Helene V. Wengel, Lene Jacobsen, Rikke Hauge, Marianne Lykke 

Fredriksen, Annebeth Abrahamsen og Inger Skov 

1. Konstituering 

Formand:(valgt) Helene Vangsø Wengel 

Næstformand: Marianne Lykke Frederiksen 

Kasserer: Ruth Palludan 

Sekretær: Inger Skov 

Medlem: Rikke Hauge 

2. Godkendelse af referat fra Generalforsamlingen 

Godkendt med bemærkning om at vi skal huske at nævne hvem der er medlem af udvalgene, 

inden der vælges nye medlemmer. 

3. Repræsentantskabsmøde 

Drøftelse af hvem der kan og vil 

4. Et medlem har stillet spørgsmål til vores valg af arrangør der er tildelt Distriktsmesterskabet 

i Distance. Klubbens distanceudvalg fremover kan indstille arrangører til at afholde 

mesterskaber og bestyrelsen beslutter hvem der får det. 

5. Henvendelse fra Araberrideklubben under DRF. De vil gerne lave stævne under VEST da de 

er for få til at opretholde deres klub under DRF. Der er enighed om at det er ok hvis der 

laves klasser hvor andre racer kan deltage. Ruth tager kontakt til dem. 

6. Frivillighedspuljen under Spar Nord Fonden Her kan der søges midler til arrangementer for 

de frivillige i klubben. Det vil vi have i baghovedet til næste år. 

7. Økonomi 

Kassereren orienterer. Der står ca. 108.000 kr. på kontoen. Kassereren beder om regnskaber 

og bilag fra afholdte arrangementer. 

8. Proceduren vedrørende mails der tilgår klubbens mail. Der er enighed om at vi fortsætter 

med den nuværende procedure, hvor Annebeth og Ruth får mailene og Annebeth 

videresender til de relevante personer, der kan svare på dem. Det fungerer godt og det er tit 

det er mails med spørgsmål vedrørende medlemskab, som Annebeth og Ruth kan svare på. 

9. Afholdte arrangementer 

Generalforsamling, den gik godt. 

Feldborgridt med 45 starter 

Agility afholdt i Struer ved Center for Ridefysioterapi og Handicapridning. Der er afholdt 

fire træninger, to i januar og to i februar. Der var mange deltagere og tre eller fire hold af 6 

ekvipager. 

10. Kommende arrangementer 

Der foreslås måneskinstur og evt. Agilitystævne 

11. EVT. 

Næste møde tirsdag d. 3. juni, online. 



HVW fortæller at ryttere kan melde sig ind i Missing People, det kan lægges op på vores 

Facebook. 

 HVW orienterer fra Distriktsmøde, her er man godt tilfreds med den nye bestyrelse Gebyr 

ved tilmelding til stævner, der er foreslået at det skal være % af indskuddet, det bliver højt 

ved Distance, det har Ruth påpeget overfor Bo. 

HVW orienterer om at man kan blive ”kadet” ved E-stævner, der mangler officials. 

MLF foreslår at bestyrelsen bliver mere åben og synlig, f.eks ved at lægge op på FB hvornår 

vi holder bestyrelsesmøde, så man kan komme med forslag, og lægge referater op på FB. 

MLF foreslår ligeledes at der søges midler ved fonde til f.eks Agilityredskaber 


